

Altisource Portfolio Solutions S.A.

Société anonyme

Siège social: 33, Boulevard Prince Henri, L-1724 Luxembourg

R.C.S. Luxembourg: B 72391

ASSEMBLEE GENERALE

EXTRAORDINAIRE

DU 18 FEVRIER 2025

NUMERO°

/2025

In the year two thousand twenty-five, on the eighteenth day of February, Before *Maître* **Marc ELVINGER**, notary residing in Ettelbruck, Grand Duchy of Luxembourg,

was held an extraordinary general meeting (the "**Meeting**") of the shareholders of **Altisource Portfolio Solutions S.A.**, a public limited liability company (*société anonyme*) incorporated under the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, on 4 November 1999 by a deed of Maître Joseph Elvinger, notary then residing in Luxembourg, published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations*, number 7 of 4 January 2000, with registered office at 33, Boulevard Prince Henri, L-1724 Luxembourg, and registered with the Luxembourg Trade and Company Register (*Registre de commerce et des sociétés, Luxembourg*) under number B 72 391 (the "**Company**"). The Company's articles of incorporation were last amended by a deed of Maître Danielle Kolbach, notary residing in Junglinster, on 17 May 2022, published in the *Recueil Electronique des Sociétés et Associations* under reference number RESA_2022_127.800 on 16 June 2022 (the "**Articles**").

The Meeting was opened by [Mr. Gregory J. Ritts] (the "**Chairman**"), with professional address in Luxembourg, acting as chairman of the Meeting.

[Mr. Matias Canibe] (the "**Secretary**"), with professional address in Luxembourg, was appointed as secretary of the Meeting.

[Ms. Laura Castellano and Mr. Matias Canibe], each with professional address in Luxembourg, were appointed as scrutineers of the Meeting (the "**Scrutineers**").

The bureau of the Meeting was unanimously approved by the Meeting.

The Chairman then declared and requested that the notary state the following:

I. The Meeting was convened by way of an announcement filed with the Luxembourg Trade and Company Register (*Registre des Sociétés et Associations, Luxembourg*) and published on [DATE] 2025 in the electronic gazette RESA (*Recueil Electronique des Sociétés et Associations*) and on [DATE] 2025 in the Tageblatt, newspaper in Luxembourg and, on [DATE] 2025, by way of a publication on the website of the Company;

II. Each shareholder of record entitled to notice of and to vote at the Meeting was notified of the Meeting by registered mail or e-mail sent between [DATE] 2024 and [DATE] 2025;

III. The proposed amendments to the Articles, the draft of the resulting consolidated Articles and the report issued by the board of directors of the Company pursuant to article 420-26 (5) of the Luxembourg Law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended, were made available for inspection by the shareholders at the Company's registered office on [DATE] 2025;

IV. The shareholders represented and the number of shares held by them are shown on an attendance list signed by the shareholders present, the proxyholders, the Chairman, the Secretary, the Scrutineers and the undersigned notary. Said list will be filed with the registration authorities;

V. As it appears from the attendance list, out of a total of thirty million seven hundred eighty-four thousand nine hundred and seven (30,784,907) shares issued by the Company, [NUMBER] ([NUMBER]) shares were held in treasury as of [DATE] 2025 (which shares are not taken into account for the determination of the quorum and the two-thirds majority).

VI. [*] ([*]) shares were represented at the Meeting representing [*] percent ([*]%) of the [*] ([*]) shares taken into account in the determination of the quorum and the two-thirds majority, such that the Meeting was consequently regularly constituted and could validly deliberate on the items of the agenda as set forth in the convening notice;

VII. The agenda of the Meeting was as follows:

1. To approve an amendment to Article 5 of the Company's Amended and Restated Articles of Incorporation (the "**Articles**") to (i) cancel the nominal value of all existing shares of the Company's common stock, and (ii) decrease the par value of Company's common stock from one United States Dollar (USD 1.00) per share to one United States Dollar cent (USD 0.01) per share through a decrease of the share capital of the Company by an amount of thirty million four hundred and seventy-seven thousand fifty-seven United States Dollars and ninety-three cents (USD 30,477,057.93) without cancellation of shares of the Company's common stock, in order to bring the share capital of the Company from its current amount of thirty million seven hundred eighty-four thousand nine hundred seven United States Dollars (USD 30,784,907) to an amount of three hundred and seven thousand eight hundred forty-nine United States Dollars and seven cents (USD 307,849.07) represented by thirty million seven hundred and eighty-four thousand nine hundred and seven (30,784,907) shares of the Company's common stock without designation of nominal value, and by allocating thirty million four hundred and seventy-seven thousand fifty-seven United States Dollars and ninety-three cents (USD 30,477,057.93) deriving from the share capital decrease to the share premium account of the Company;

2. To (i) approve an amendment to Article 6 of the Articles to renew and amend the authorization of the board of directors of the Company to issue shares of the Company's common stock, within the limits of the Company's authorized share capital to two million and five hundred thousand United States Dollars (USD 2,500,000) divided into two hundred fifty million (250,000,000) shares of the Company's common stock without nominal value and, in connection with any such issuance, to limit or cancel the preferential subscription rights of shareholders, each for a period of five (5) years and (ii) acknowledge receipt of the report issued by the Board of Directors of the Company pursuant to article 420-26 (5) of the Luxembourg Law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended; and

3. To transact such other business as may properly come before the meeting and any adjournment or postponement of the meeting.

VIII. The shareholders present or represented then adopted the following resolutions:

FIRST RESOLUTION

The Meeting resolved to approve an amendment to Article 5 of the Articles to:

- (i) cancel the nominal value of all existing shares of the Company's common stock; and
- (ii) decrease the par value of Company's common stock from one United States Dollar (USD 1.00) per share to one United States Dollar cent (USD 0.01) per share through a decrease of the share capital of the Company by an amount of thirty million four hundred and seventy-seven thousand fifty-seven United States Dollars and ninety-three cents (USD 30,477,057.93) without cancellation of shares of the Company's common stock, in order to bring the share capital of the Company from its current amount of thirty million seven hundred eighty-four thousand nine hundred seven United States Dollars (USD 30,784,907) to an amount of three hundred and seven thousand eight hundred forty-nine United States Dollars and seven cents (USD 307,849.07) represented by thirty million seven hundred and eighty-four thousand nine hundred and seven (30,784,907) shares of the Company's common stock without designation of nominal value, and by allocating thirty million four hundred and seventy-seven thousand fifty-seven United States Dollars and ninety-three cents (USD 30,477,057.93) deriving from the share capital decrease to the share premium account of the Company.

Articles 5 of the articles of association of the Company shall forthwith read as follows:

“Art. 5. Share Capital. *The share capital of the Company is set at three hundred and seven thousand eight hundred forty-nine United States Dollars and seven cents (USD 307,849.07) represented by thirty million*

seven hundred and eighty-four thousand nine hundred and seven (30,784,907) shares of the Company's common stock without designation of nominal value. As used in the present Articles, "Shares" means shares of the Company's common stock without nominal value.

In addition to the share capital, share premium accounts into which any premium paid on any Share in addition to its par value may be transferred and capital contribution accounts (compte 115, "Apport en capitaux propres non rémunéré par des titres") may be established. The Board of Directors is authorized to allocate all or part of the share premium accounts and capital contribution accounts paid in on the Shares issued by the Company to one or both of the following from time to time as it deems appropriate:

- a distributable reserve to be used for distributions of any kind to be made by the Company;*
- a special reserve as foreseen by Articles 430-18, 430-22 and 461-2 of the Law.*

The vote count was as follows:

For: [*] ([*]) shares of the Company's common stock.

Against: [*] ([*]) shares of the Company's common stock.

Abstentions: [*] ([*]) shares of the Company's common stock.

The resolution was thus adopted.

SECOND RESOLUTION

The Meeting resolved to (i) approve an amendment to Article 6 of the Articles to renew and amend the authorization of the board of directors of the Company to issue shares of the Company's common stock, within the limits of the Company's authorized share capital to two million and five hundred thousand United States Dollars (USD 2,500,000) divided into two hundred fifty million (250,000,000) shares of the Company's common stock without nominal value and, in connection with any such issuance, to limit or cancel the

preferential subscription rights of shareholders, each for a period of five (5) years and (ii) acknowledge receipt of the report issued by the Board of Directors of the Company pursuant to article 420-26 (5) of the Luxembourg Law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended.

A copy of the report, after having been signed *ne varietur* by all the appearing parties and the undersigned notary, will remain attached to this deed to be filed with it with the registration authorities.

Article 6 of the articles of association of the Company shall forthwith read as follows:

Art. 6. Authorized Share Capital. *The authorized share capital is set at two million and five hundred thousand United States Dollars (USD 2,500,000) divided into two hundred fifty million (250,000,000) shares of the Company's common stock without nominal value. The Board of Directors is authorized, during a period ending five (5) years after the date of publication of the minute of the extraordinary general meeting of 18 February 2025 in the electronic gazette RESA (Recueil Electronique des Sociétés et Associations) to:*

- *Realize any increase of the issued share capital within the limits of the authorized share capital in one or several times, by the issuing of new Shares, grant of options, warrants or other similar instruments exercisable into Shares, rights to subscribe for Shares against payment in cash or in kind; by conversion of claims; by the increase of the par value of existing Shares; or in any other manner to be decided by the Board of Directors up to an amount of two million and five hundred thousand United States Dollars (USD 2,500,000).*

- *Issue any warrants, options, or other similar instruments exercisable into shares, rights to subscribe for shares and set the terms and conditions of these instruments.*

- *Determine the terms and conditions of any increase of the issued share capital, including, but not limited to, the place and date of the issue or the successive issues, the issue price, the amount of new Shares to be issued, whether the new Shares are to be issued and subscribed, with or without an issue premium and the terms and conditions of the subscription of and paying*

up of the new Shares (in cash or in kind or by incorporation of available reserves or funds available on the capital contribution account (compte 115 "Apport en capitaux propres non rémunéré par des titres"), share premium account or retained earnings). If the consideration payable to the Company for newly issued Shares exceeds the par value of those Shares, the excess is to be treated as share premium in respect of the Shares in the books of the Company.

- *Limit or waive the preferential subscription right reserved to the then existing shareholder(s) in case of issue of Shares against payment in cash, by the issue of Shares up to an amount not to exceed the authorized share capital and by cancelling or limiting the existing shareholders' preferential right to subscribe to such Shares in relation to the employee share option scheme program of the Company.*

- *Do all things necessary to amend Articles 5 and 6 of the Articles in order to record the change of the issued share capital following any increase pursuant to the present Article. The Board of Directors is empowered to take or authorize the actions required for the execution and publication of such amendment in accordance with the Law. Furthermore, the Board of Directors may delegate to any duly authorized Director (as defined in Article 11) or officer of the Company, to an appointed committee thereof or to any other duly authorized person, the duties of accepting subscriptions and receiving payment for Shares or doing all things necessary to amend Articles 5 and 6 of the present Articles in order to record the change of share capital following any increase pursuant to the present Article.*

After each increase of the issued share capital according to the above, the present Articles shall be amended to reflect such increase without requiring further approval from the Company's shareholders."

There being no further matter on the agenda, the Meeting was adjourned.

Whereof the present notarial deed was drawn up in Luxembourg, on the date indicated at the beginning of this document.

The undersigned notary, who knows English, states herewith, that further to the request of the shareholders present at the Meeting, the present deed is worded in English, followed by a French version and that; in case of any

difference between the English and the French text, **the English text** will prevail.

The document having been read to the appearing individuals, who are known to the notary by their surname, first name, civil status and residence, the said persons signed together with the notary this original deed.

**SUIT LA TRADUCTION FRANCAISE DU TEXTE QUI
PRECEDE :**

L'an deux mille vingt-cinq, le dix-huitième jour de février.

Par devant Maître **Marc ELVINGER**, notaire de résidence à Ettelbruck, Grand-Duché de Luxembourg,

s'est tenue une assemblée générale extraordinaire (l'"**Assemblée**") des actionnaires d'**Altisource Portfolio Solutions S.A.**, une société anonyme constituée selon les lois du Grand-Duché de Luxembourg le 4 novembre 1999 par acte de Maître Joseph Elvinger, alors notaire de résidence à Luxembourg, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations, numéro 7 du 4 janvier 2000, ayant son siège social au 33, Boulevard Prince Henri, L-1724 Luxembourg, et immatriculée au Registre de Commerce et des Sociétés, Luxembourg sous le numéro B 72 391 (la "**Société**"). Les statuts de la Société ont été modifiés en dernier lieu par acte de Maître Danielle Kolbach, notaire de résidence à Junglinster, en date du 17 mai 2022, publié au Recueil Electronique des Sociétés et Associations sous la référence RESA_2022_127.800 le 16 juin 2022 (les "**Statuts**").

L'Assemblée était présidée par [Monsieur Gregory J. Ritts] (le "**Président**"), résidant professionnellement à Luxembourg.

[Monsieur Matias Canibe] (le "**Secrétaire**"), résidant professionnellement à Luxembourg, a été nommé secrétaire de l'Assemblée.

[Madame Laura Castellano et Monsieur Matias Canibe], chacun résidant professionnellement à Luxembourg, ont été nommés scrutateurs de l'Assemblée (les "**Scrutateurs**").

Le bureau de l'Assemblée a été approuvé à l'unanimité par l'Assemblée.

Le Président a ensuite déclaré et demandé que le notaire acte ce qui suit:

I. L'Assemblée a été convoquée par le biais d'une annonce déposée auprès du Registre de Commerce et des Sociétés, Luxembourg et publiée le [DATE] 2025 au Recueil Electronique des Sociétés et Associations et le [DATE] 2025 dans le Tageblatt, journal luxembourgeois ainsi que le [DATE] 2025, par le biais d'une publication sur le site internet de la Société;

II. Chaque actionnaire à la date d'enregistrement habilité à être convoqué et à voter à l'Assemblée a été notifié de l'Assemblée par courriers recommandés ou courriels envoyés entre le [DATE] 2024 et le [DATE] 2025;

III. Les modifications proposées aux Statuts, le projet des Statuts consolidés et le rapport émis par le conseil d'administration de la Société conformément à l'article 420-26 (5) de la loi luxembourgeoise du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée, ont été mis à la disposition des actionnaires pour examen au siège social de la Société le [DATE] 2025;

IV. Les actionnaires représentés et le nombre d'actions détenues par ces derniers sont présentés sur une liste de présence signée par les actionnaires présents, les mandataires, le Président, le Secrétaire, les Scrutateurs et le notaire instrumentant. Ladite liste sera déposée auprès des autorités d'enregistrement;

V. Tel qu'il apparaît sur la liste de présence, sur un total de trente millions sept cent quatre-vingt-quatre mille neuf cent sept (30.784.907) actions émises par la Société, [*] ([*]) actions étaient auto-détenues par la Société au [DATE] 2025 (lesquelles ne sont pas prises en compte dans la détermination du quorum et de la majorité des deux tiers).

VI. [*] ([*]) actions furent représentées à l'Assemblée représentant [*] pourcent ([*]%) des [*] ([*]) actions prises en compte dans la détermination du quorum et de la majorité des deux tiers, telle que l'Assemblée était régulièrement constituée et a pu valablement délibérer sur les points de l'ordre du jour comme indiqué dans la convocation;

VII. L'ordre du jour de l'Assemblée était le suivant:

1. Approbation de la modification de l'article 5 des statuts modifiés et refondus de la Société (les « **Statuts** ») afin (i) d'annuler la valeur nominale de toutes les actions ordinaires existantes de la Société, et (ii) de réduire le pair

comptable des actions ordinaires de la Société de un Dollar Américain (1 USD) par action à un centime de Dollar Américain (0,01 USD) par action par réduction du capital social de la Société d'un montant de trente million quatre cent soixante-dix-sept mille cinquante-sept Dollars Américains et quatre-vingt-treize centimes (30.477.057,93 USD) sans annulation des actions ordinaires de la Société, mais en diminuant la valeur nominale des actions ordinaires de la Société, afin de ramener le capital social de la Société de son montant actuel de trente millions sept cent quatre-vingt-quatre mille neuf cent sept Dollars Américains (30.784.907 USD) à un montant de trois cent sept mille huit cent quarante-neuf Dollars Américains et sept centimes (307.849,07 USD), représenté par trente millions sept cent quatre-vingt-quatre mille neuf cent sept (30.784.907) actions ordinaires de la Société sans désignation de valeur nominale, et d'affecter trente million quatre cent soixante-dix-sept mille cinquante-sept Dollars Américains et quatre-vingt-treize centimes (30.477.057,93 USD) ainsi issu de la réduction du capital social au compte prime d'émission de la Société;

2. Décision de (i) approuve la modification de l'article 6 des Statuts afin de renouveler et modifier l'autorisation donnée au conseil d'administration de la Société d'émettre des actions ordinaires de la Société, dans les limites du capital autorisé de la Société de deux millions cinq cent mille Dollars Américains (2.500.000 USD) divisé en deux cent cinquante millions (250.000.000) d'actions ordinaires de la Société sans valeur nominale et, dans le cadre de toute telle émission, de limiter ou d'annuler les droits préférentiels de souscription des actionnaires, chacun pour une période de cinq (5) ans, et (ii) prendre acte de la réception du rapport émis par le conseil d'administration de la Société conformément à l'article 420-26 (5) de la loi luxembourgeoise du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée.
3. Décision de traiter les autres points divers susceptibles de se présenter avant l'assemblée et tout ajournement ou report de l'assemblée.

VIII. Les actionnaires présents ou représentés ont ensuite adopté les résolutions suivantes :

PREMIERE RESOLUTION

L'Assemblée a décidé d'approuver la modification de l'article 5 des Statuts pour:

- (a) annuler la valeur nominale de toutes les actions ordinaires existantes de la Société ;
- (b) (ii) de réduire le pair comptable des actions ordinaires de la Société de un Dollar Américain (1 USD) par action à un centime de Dollar Américain (0,01 USD) par action par réduction du capital social de la Société d'un montant de trente million quatre cent soixante-dix-sept mille cinquante-sept Dollars Américains et quatre-vingt treize centimes (30.477.057,93 USD) sans annulation des actions ordinaires de la Société, mais en diminuant la valeur nominale des actions ordinaires de la Société, afin de ramener le capital social de la Société de son montant actuel de trente millions sept cent quatre-vingt-quatre mille neuf cent sept Dollars Américains (30.784.907 USD) à un montant de trois cent sept mille huit cent quarante-neuf Dollars Américains et sept centimes (307.849,07 USD), représenté par trente millions sept cent quatre-vingt-quatre mille neuf cent sept (30.784.907) actions ordinaires de la Société sans désignation de valeur nominale, et d'affecter trente million quatre cent soixante-dix-sept mille cinquante-sept Dollars Américains et quatre-vingt-treize centimes (30.477.057,93 USD) ainsi issu de la réduction du capital social au compte prime d'émission de la Société;

L'article 5 des statuts de la Société doit dorénavant être lu comme suit :

« Art. 5. Capital social. Le capital social de la Société est fixé à trois cent sept mille huit cent quarante-neuf Dollars Américains et sept centimes (307.849,07 USD), représenté par trente millions sept cent quatre-vingt-quatre mille neuf cent sept (30.784.907)

actions ordinaires de la Société sans désignation de valeur nominale. Tel qu'utilisé dans les présents Statuts, le terme « Actions » désigne les actions ordinaires de la Société sans valeur nominale.

En complément du capital social, des comptes de prime d'émission, dans lesquels toute prime payée sur une Action en plus de sa valeur nominale peut être transférée, ainsi que des comptes de contribution en capital (compte 115, « Apport en capitaux propres non rémunéré par des titres »), peuvent être établis.

Le Conseil d'administration est autorisé à allouer tout ou partie des comptes de prime d'émission et des comptes de contribution en capital versés sur les Actions émises par la Société à l'un ou l'autre des éléments suivants, ou aux deux, selon ce qu'il juge approprié :

- une réserve distribuable destinée à être utilisée pour toute distribution effectuée par la Société ;*
- une réserve spéciale prévue par les articles 430-18, 430-22 et 461-2 de la Loi. »*

Le nombre de votes a été le suivant :

Pour : [*] ([*]) actions de la Société.

Contre : [*] ([*]) actions de la Société.

Abstentions : [*] ([*]) actions de la Société.

La résolution a donc été adoptée.

DEUXIEME RESOLUTION

L'Assemblée a décidé de (i) approuver la modification de l'article 6 des Statuts afin de renouveler et modifier l'autorisation donnée au conseil d'administration de la Société d'émettre des actions ordinaires de la Société, dans les limites du capital autorisé de la Société de deux millions cinq cent mille Dollars Américains (2.500.000 USD) divisé en deux cent cinquante millions (250.000.000) d'actions ordinaires de la Société sans valeur nominale

et, dans le cadre de toute telle émission, de limiter ou d'annuler les droits préférentiels de souscription des actionnaires, chacun pour une période de cinq (5) ans, et (ii) prendre acte de la réception du rapport émis par le conseil d'administration de la Société conformément à l'article 420-26 (5) de la loi luxembourgeoise du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée.

Une copie du rapport, après avoir été signé ne varietur par toutes les parties comparantes et le notaire instrumentant, restera attachée au présent acte afin d'être soumise aux formalités d'enregistrement.

L'article 6 des statuts de la Société devra dorénavant être lu comme suit :

Art. 6. Capital Social Autorisé. *Le capital social autorisé de la Société est fixé à deux millions cinq cent mille Dollars Américains (2.500.000 USD), divisé en deux cent cinquante millions (250.000.000) Actions sans valeur nominale.*

Le Conseil d'Administration, est autorisé, pendant une période se terminant cinq (5) ans après la date de publication du procès-verbal d'assemblée générale extraordinaire du 18 février 2025, au Recueil Electronique des Sociétés et Associations de:

- *réaliser toute augmentation du capital social émis dans les limites du capital social autorisé en une seule fois ou par tranches successives, par émission d'Actions, l'octroi d'options, de bons de souscription ou d'autres instruments similaires exerçables en Actions, de droits de souscrire à des Actions à libérer par voie de versements en espèces ou d'apports en nature, par transformation de créances, par l'augmentation de la valeur nominale des actions existantes ou de toute autre manière à décider par le Conseil d'Administration jusqu'à concurrence de deux millions cinq cent mille dollars américains (2.500.000 USD).*

- *déterminer les modalités et les conditions d'une augmentation du capital social émis, incluant, mais pas uniquement, le lieu et la date de l'émission ou des émissions successives, le prix d'émission, le nombre d'Actions nouvelles à émettre, que les nouvelles Actions soient à émettre ou souscrire, avec ou sans prime d'émission et les conditions et modalités de souscription et*

de libération des Actions nouvelles (en espèce ou en nature ou par incorporation de réserves disponibles sur le compte d'apport en capital (compte 115 "Apport en capitaux propres non rémunéré par des titres"), sur le compte de prime d'émission ou les bénéfices non distribués). Si la contrepartie payable à la Société pour les Actions nouvellement émises excède la valeur nominale de ces Actions, l'excès est à traiter comme de la prime d'émission relatives aux Actions dans les livres de la Société;

- *supprimer ou limiter le droit de souscription préférentiel des actionnaires réservé aux seuls actionnaires existants dans le cas d'émission d'Actions contre paiement en numéraire, par émission d'Actions jusqu'à concurrence d'un montant ne dépassant pas le capital social autorisé et en annulant ou en limitant le droit préférentiel de souscription des actionnaires existants aux Actions relatives au programme d'options d'achat d'actions des salariés de la Société.*

- *faire tout ce qu'il sera nécessaire pour modifier l'article 5 et l'article 6 des Statuts afin de constater la modification du capital social émis et du capital social autorisé à la suite d'une augmentation de capital réalisée sur base du présent article. Le Conseil d'Administration est autorisé à faire ou à autoriser tous les actes requis pour l'exécution et la publication d'une telle modification en accord avec la Loi. Par ailleurs le Conseil d'Administration peut déléguer à n'importe quel Administrateur (tel que défini à l'article 11) ou dirigeant de la Société, à un comité dûment mandaté ou à toute personne dûment autorisé, le pouvoir d'accepter les souscriptions et de recevoir paiement pour les Actions ou de faire tout ce qu'il sera nécessaire pour modifier l'article 5 et 6 des Statuts afin de constater la modification des Statuts à la suite d'une augmentation de capital réalisée conformément au présent article.*

Après chaque augmentation du capital social émis comme décrit ci-dessus, les présents Statuts devront être modifiés pour refléter une telle augmentation, sans nécessiter l'approbation additionnelle des actionnaires de la Société.“

Le nombre de votes a été le suivant :

Pour : [*] ([*]) actions de la Société.

Contre : [*] ([*]) actions de la Société.

Abstentions : [*] ([*]) actions de la Société.

La résolution a donc été adoptée.

Aucun autre point n'étant à l'ordre du jour, l'Assemblée a été levée.

Dont acte, le présent acte a été fait et passé à Luxembourg, à la date indiquée au début du présent document.

Le notaire instrumentant, qui comprend la langue anglaise, déclare par la présente que par suite de la demande des actionnaires présents à l'Assemblée, le présent acte est rédigé en langue anglaise, suivi d'une version française, et qu'en cas de divergences entre le texte anglais et le texte français, **la version anglaise** primera.

Lecture du présent acte a été faite aux personnes comparantes, connu du notaire instrumentant par son nom, prénom, état civil et demeure, ces personnes ont signé avec le notaire le présent acte.